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ZAPISNIK 

S 43. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 
 

43. sjednica VMO Škurinjska draga  održana je 24. 2. 2010. (srijeda) s početkom u 17:30 sati u 
prostorijama MO Škurinjska draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Kegalj, predsjednica VMO 
- Rajko Ban, zamjenik predsjednice VMO 
- Milan Mandić, član VMO 
- Ognjen Crnković , član VMO 
- Perica Šunjić, član VMO 
- Dragana Ivošević, tajnica MO 
 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 42 sjednice Vijeća MO Škurinjska draga: 
 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
  

 
1. Financijski plan za 2010. godinu 
2. Problemi u prometovanju autobusne linije 4a  
3. Razno 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Nada Kegalj  predložila je financijski plan za 2010. godinu. On je izrañen na osnovi već 
prihvaćenih programskih aktivnosti. U njemu su predviñene sve aktivnosti koje je će Vijeće 
provoditi u ovoj godini. Nakon diskusije donijet je  
 
 
Zaključak: 
 



  

• Prihvaća se Financijski plan MO Škurinjska draga za 2010. godinu. 
 
 
      
AD 2  
 
Nada Kegalj izvijestila je članove Vijeća o sastanku sa predstavnicima Autotroleja kojima je 
iznijela sve probleme i zahtjeve koje su grañani postavili vezano uz gradsku liniju 4a. 
  
 
Zaključak: 
 

• Informacija je  primljena na znanje te je dogovoreno da se svim grañanima koji su 
poslali primjedbe uputi odgovor u kojem ih treba upoznati s rezultatima sastanka. 

 
 
 
AD 3 
 
- Zahtjev Ramčić, Lipa 40 
VMO je i ove godine dobilo zahtjev Ramčića da se uredi prilazna rampa od broja 36 do 42 u Ulici 
Lipa.  Ranijih godina, što Ramčići dobro znaju, taj zahtjev bio je svrstan u prioritete Mjesnog 
odbora. Meñutim stručne službe Grada odbile su ga zato što se  zahvat zbog tehničko-imovinskih 
razloga  ne može izvesti. Vijeće je donijelo 
 
Zaključak: 
 

• Da se zahtjev Ramčića proslijedi gradskim službama. 
 
 
- Pismo Buzuk, Mihačeva draga 35  
Nada Kegalj izvještava da je dobila pismo Ive Buzuka u kojem se interesira što je s njegovim 
zahtjevom za izgradnju parkirališta u Mihačevoj dragi kod broja 35. Rijeka promet je dinamički 
plan realizacije donijelo početkom ove godine a Vijeće ga je dobilo u veljači. Nakon kraće 
diskusije donijet je 
 
Zaključak: 
 

• Da se Ivi Buzuku uputi dopis u  kojem ga treba obavijestiti da izgradnja 
parkirališta nije planirana. 

 
 
 
- Poteškoće u realizaciji prioriteta u Jelićevoj ulici 
Informaciju po ovoj točki dnevnog reda dala je predsjednica Vijeća. Radi se o tome da je Vijeće  
usvojilo prijedlog Rijeka prometa te dalo suglasnost da se u Jelićevoj ulici za potrebe brojeva 9, 
11 i 13 izgradi prilazna rampa. Nakon izgradnje rampe za invalide zelena površina izmeñu 
brojeva 9 i 11 bi se uredila, za što su takoñer rezervirana sredstva. Kada se je htjelo krenuti u 
realizaciju ovog projekta došlo je do velikog otpora grañana iz Jelićeve 11. Oni ne pristaju na 
rampu jer bi se njenom izgradnjom na planiranom mjestu oštetile septičke jame zgrada iznad 
navedenog područja, koje i ovako nisu ispravne, odnosno propuštaju u podrum Jelićeve 11. 
Radovi nisu ni započeli, a predsjednica, tajnica, predstavnici Grada i Rijekaprometa su u 
neprekidnom kontaktu u vezi s problemom.  On se može riješiti na dva načina: 
- tako da se u narednom periodu vlasnici stanova čije septičke jame propuštaju, iznad 

predmetnog područja, prikopčaju na kanalizaciju, pa da se onda krene u izgradnju rampi;  
- da se u potpunosti odustane od ovoga projekta i da se rampe uopće ne izgrade. 
 
Nakon diskusije donijet je 
 
 
 



  

 
 
 
 
Zaključak: 
 

• Sačekat će se nalaz stručnih službi Grada te će se vidjeti tko je dužan 
naložiti i platiti sanaciju odnosno prikapčanje na kanalizaciju. 

• Odmah će se uputiti dopis stanarima zgrada 9, 11 i 13 u Jelićevoj ulici da 
se pismeno izjasne o tome da li, nakon što se problem sa septičkim 
jamama riješi, žele ili ne žele pristup za invalide svojim zgradama. 

 
       

 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednca VMO Škurinjska draga: 
 

               Dragana Ivošević                       Nada Kegalj 
 
 
 

 

 
 
 

 


